

智齡世代大獎 2026 Smart Ageing Award 2026

提名表格 Nomination Form

年度智齡領袖大獎 (個人參與) Annual Smart Ageing Leader Award – Individual Entries

貴司可選擇以中文或英文填寫，並於 2026 年 10 月 30 日 前提交。以下資料將用作評審、頒獎典禮及宣傳推廣。

Entries may be completed in Chinese or English and must be submitted by October 30, 2026. The information provided will be used for judging, the Awards Ceremony, and promotional purposes.

提名類別及方式 Nomination Category and Method

- ☐ 自薦 Self-nomination
☐ 機構 / 人士提名 Nomination by an Organisation / Individual

候選人資料 Personal Particulars of Nominee

稱謂 Title	☐ 博士/Dr ☐ 教授/Prof ☐ 先生/Mr ☐ 夫人/Mrs ☐ 女士/Ms ☐ 小姐/Miss ☐ 其他/Other:_____
姓名 Name (中)	
姓名 Name (英)	
聯絡電郵 Email	
聯絡電話 Contact Number	
現職機構名稱 Name of Present Company	
現任職位 Present Position	

提名人/ 聯絡人資料 Personal Particulars of Nominator / Contact Person

身份 Role	☐ 提名人 Nominator ☐ (自薦 Self-nomination) 聯絡人 Contact Person
稱謂 Title	☐ 博士/Dr ☐ 教授/Prof ☐ 先生/Mr ☐ 夫人/Mrs ☐ 女士/Ms ☐ 小姐/Miss ☐ 其他/Other:_____
姓名 Name (中)	
姓名 Name (英)	
聯絡電郵 Email	
聯絡電話 Contact Number	
現職機構名稱 Name of Present Company	
現任職位 Present Position	

參選 / 提名原因 Reason for Participation / Nomination

請根據評選準則（領導力與願景、行業影響力、社會貢獻、跨領域協作），描述被提名者 / 參選人的主要貢獻與表現：

Based on the evaluation criteria (Leadership & Vision, Industry Influence, Social Contribution, Cross-sector Collaboration), please describe the nominee' s / participant' s key contributions and achievements:

(中文不多於 500 字；英文不多於 800 字 Maximum 500 Chinese characters or 800 English words.)

補充資料（如適用） Supplementary Information, If Applicable （請提供連結 Please provide the link）

報名資料清單 Application Checklist

- ☐ 參賽資料表格 Application Information Sheet (本表格) 填妥後電郵至 saa2026@goldenage.foundation
- ☐ 候選人個人履歷簡介（1 - 2 頁）— Personal profile or CV of the Nominee, 1–2 pages
- ☐ 候選人半身正面照片 1 張（300dpi）— One front-facing half-body portrait of the Nominee, 300 dpi
- ☐ 補充資料（非必填）/ Supplementary Materials (Optional)

聲明與注意事項 Declarations & Notes

- 所有提交的資料及附件均真實無誤，並符合香港法例，已取得所需授權（包括肖像權及知識產權）。
All submitted information and attachments are true and accurate, comply with Hong Kong laws, and have obtained all necessary permissions (including image rights and intellectual property rights).
- 申請人 / 機構授權黃金時代基金會使用所提交之內容、圖像及影片，用於評審、頒獎典禮及宣傳推廣，並同意入圍項目素材於基金會網站及社交媒體公開展示。
The Golden Age Foundation is authorized to use submitted content, images, and videos for judging, the Awards Ceremony, and promotional purposes, with shortlisted materials publicly displayed on the Foundation's website and social media platforms.
- 得獎者須出席 2026 年 12 月 12 日頒獎典禮，並選用其中一款入圍方案（由 HK\$8,000 起）。所有入圍及得獎結果以大會最終官方公布為準，評審團之決定為最終決定。
Awardees must attend the Awards Ceremony on December 12, 2026, and select one finalist package (starting from HK\$8,000). All shortlisted and winning results are subject to the organizer's final official announcement, and the judging panel's decision shall be final.

確認與簽署 Confirmation & Signature

本人 / 本機構已閱讀並同意上述所有聲明與注意事項，並確認所提交之資料符合大會要求。

I / We have read and agreed to all the above declarations and notes, and confirm that the submitted information complies with the requirements of the Organizer.

候選人 Nominee

提名人 Nominator

簽署 Signature : _____

簽署 Signature : _____

日期 Date : _____

日期 Date : _____